

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN NATIONAL SHIPPING LINES Date: 20-01-2026 03:18:44 PM Subject: Announcement JNSL	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الخطوط البحرية الوطنية الاردنية التاريخ: 20-01-2026 03:18:44 PM الموضوع: اعلان صادر عن شركة الخطوط البحرية الوطنية الأردنية
Jordan National Shipping Lines Company kindly requests that the individuals whose names appear below, or their legal heirs, or their duly authorized legal representatives, attend the headquarters of Jordan National Shipping Lines Company, located in Amman / Wadi Saqra Street / Building No. 51, during official working hours, within a maximum period of three (3) months from the date of this announcement, for the purpose of collecting the amounts due to them as indicated next to their names. Attendees are required to bring all necessary supporting and identification documents. In the event of failure to comply within the specified period, the Company hereby formally notifies the concerned parties that the amounts indicated below shall be irrevocably transferred to the State Treasury, in accordance with the provisions of the Law on Government Ownership of Funds Subject to Prescription No. (35) of 1985 and its amendments. For inquiries and communication, please contact the following numbers: 06-5511500 / 06-5517491 To view the names of the persons whose funds are subject to the statute of limitations, please scan the attached QR code.	اعلان صادر عن شركة الخطوط البحرية الوطنية الأردنية ترجو شركة الخطوط البحرية الوطنية الأردنية من السادة التالية أسماؤهم أدناه او ورثتهم الشرعيين او من ينوب عنهم قانونية ضرورة مراجعة مقر شركة الخطوط البحرية الوطنية الأردنية الكائن في عمان/ شارع وادي صقرة/ عمارة رقم 51، أثناء ساعات الدوام الرسمي خلال مدة أقصاها ثلاثة أشهر من تاريخ هذا الاعلان وذلك لاستلام أموالهم المبينة إزاء أسمائهم مصطحبين معهم الوثائق الثبوتية اللازمة وفي حال التخلف عن ذلك فان الشركة تنذرهم بان أموالهم المبينة ادناه ستؤول ملكيتها نهائيا الى خزينة الدولة استنادا لاحكام قانون تملك الحكومة للأموال التي يلحقها التقادم رقم (35) لسنة 1985 وتعديلاته ، للإستفسار والتواصل على الارقام 5511500/ 5517491. للاطلاع على الأسماء التي يلحقها قانون التقادم، يرجى مسح QR المرفق
20-01-2026	20-01-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Hamdan	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Hamdan